
 
 
Beste griffie, 
  
In voorbereiding van het forum Stad, zullen wij bij de behandeling van het 
raadsvoorstel Groenbeleid onder andere de volgende vragen stellen.  
  
De vragen hoeven wat ons betreft niet vooraf op iBabs gepubliceerd te 
worden, ze zijn onderdeel van onze inbreng.  
  
Wel het verzoek deze vragen door te geleiden naar het College: 
  
Wat zijn de belangrijkste verschillen tussen het nieuwe en oude 
Groenbeleidsplan? Wat blijft behouden, wat vervalt, en waarom? Wat is er wel 
goed gegaan en wat niet? 
  
Kunt u aangeven hoe in cijfers doelstellingen worden behaald en gemeten 
zoals bijvoorbeeld aantal bomen per inwoner, m² openbaar groen per woning, 
gezondheid en variatie van flora en fauna? Hoe wordt het behalen van 
doelstellingen gemeten en geevalueerd? 
  
Wat betekent de 3-30-300 regel voor reeds aangenomen 
bestemmingsplannen? Hoe verschilt deze met eerdere kengetallen? Wordt de 
regel verplicht? 
  
Hoe worden groen-knelpunten/knelpunten in natuurverbindingen aangepakt 
zonder specifieke financiële middelen? Gaat u op zoek naar externe 
financiering? Wat als deze externe financiering niet wordt binnengehaald?  
  
Kunt u concreet maken hoe doelsoorten en icoonsoorten worden gevolgd, en 
welke maatregelen worden genomen als deze afnemen? Kan monitoring 
worden gedaan in samenwerking met omliggende gemeenten en andere 
organisaties? 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Constantijn & Wemke 
 


